
 

 

 

 

 

 

 

Geachte heren Zoll en van Kreij, 

 

U hebt het college op 19 maart 2025 artikel 41 vervolgvragen gesteld. Deze vragen gaan over 

PFAS lozingen in de gemeente Oss. In deze brief beantwoord ik uw vragen puntsgewijs.  

 

Vraag 1: Vond de genoemde bronnering plaats op het voormalige bedrijfsterrein van Daikin 

Chemical?  

 

Nee. 

 

Vraag 2: Is het mogelijk dat het effluent uit de Teeffelse Wetering in de Osse afvoersloot 

terecht komt?  

 

Nee. De Osse afvoersloot ligt stroomopwaarts van de Teeffelse Wetering. Het water in de Osse 

aanvoersloot is, via de Hertogswetering, afkomstig uit de Maas. In 2019 is door het 

waterschap onderzocht of de invloed van de RWZI rijkt tot de Osse aanvoersloot en dit bleek 

niet het geval.  

 

Vraag 3: Als dit effluent in de Osse afvoersloot terecht komt, dan wordt met het effluent 

bevattende water uit de afvoersloot de omliggende landbouwgronden geïrrigeerd tijdens droge 

periodes, klopt dit?  

 

Het effluent van de RWZI komt niet in de Osse aanvoersloot.  

 

Vraag 4: Klopt de waarneming dat de rand van de wijken Mettegeupel en Ussen behoren tot 

het achterland van de Osse aanvoersloot?  
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Zie vraag 5.  

  

Vraag 5: Zijn de waterpartijen in de wijken Mettegeupel en Ussen verbonden met de Osse 

aanvoersloot?  

 

Waterpartijen in de wijken Mettegeupel en Ussen ontvangen standaard geen water van de 

Osse aanvoersloot. Alleen de vijver bij de parklaan kan in geval van noodzaak water inlaten 

van de Osse aanvoersloot door middel van een afsluiter.  

 

Vraag 6: Wordt de Osse aanvoersloot gemonitord op de aanwezigheid van Pfas achtige 

stoffen en andere vervuiling zoals bestrijdingsmiddelen?  

 

Er wordt niet specifiek op PFAS-achtige stoffen gemeten in de Osse aanvoersloot. Vanaf dit 

jaar wordt er wel pro-actief aan bronopsporing gedaan door het waterschap. Hierbij worden 

bij het aan- en afvoerwater van alle zuiveringen metingen gedaan naar PFAS-achtige stoffen.  

 

Met vriendelijke groet, 

 
 

 

 

Dolf Warris 

Wethouder Milieu 


